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N-VA Ranst –  Johan De Ryck – Gemeenteraadslid - Fractievoorzitter - Communicatieverantwoordelijke 

Massenhovensesteenweg 38 – 2520 Broechem 

Tel. 0475/62.90.63     e-post : johan.deryck@n-va.be      webstek : http://www.n-va.be/ranst 

Ranst, 17 december 2016  

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad  

 aan de Gemeentesecretaris 

 Gustaaf Peetersstraat 7  

 2520 Ranst 

  

Mevrouw, Mijnheer,  

  

Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 22/02/2016  

 
Groenaccenten en verkeerssituatie Bomenwijk. 

Interpellatie door Leen Baeten: 

 

Toelichtende nota: 

In 2013 werden de voetpaden van de Dennen-en Berkenlaan te Ranst heraangelegd.  Er werden in totaal 

162 boomjes gerooid. In de Berkenlaan werden er na aanleg van het voetpad en het voorzien van de 

plantvakken opnieuw jonge boompjes geplant, in de Dennenlaan niet. Om deze laatste te compenseren 

werd er gesproken over “groenaccenten” in de straat. Tot op heden stellen wij vast dat de Dennenlaan niet 

voorzien is van groenaccenten.  

Ook horen we dat er veel vrachtwagens door deze kronkelige straat rijden die zich er eigenlijk niet toe leent. 

We stellen ook vast dat er plantenbakken hebben gestaan die nadien weer verwijderd zijn. De 

wegmarkeringen zijn er echter nog steeds. Ook in de Berkenlaan zijn er klachten van te snel rijden. 

 

Onze vragen:  

1.   Komen er groenaccenten in de Dennenlaan? Zo ja, aan welke groenaccenten wordt er gedacht? Wordt 

er gedacht aan groen dat tegelijkertijd snelheidsremmend werkt? 

2.   Waarom werden de plantenbakken in die straat eigenlijk verwijderd?  

3.   Kunnen er in de Berkenlaan snelheidsremmende maatregelen genomen worden bv. een wegversmalling 

door paaltjes? 

4.   Werden de 162 gerooide boompjes allemaal heraangeplant en zo ja waar? 


